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Recent heeft het bewonersplatform van de woontorens Brander en Stoker contact 

opgenomen met de SP-fractie. Naast hun bezwaar dat zij geen of veel te dure 

parkeermogelijkheden hebben voor bezoekers van hun woontorens, geven zij aan 

enorm veel last te hebben van het inrijverbod die er voor deze woontorens geldt.  

Het inrijverbod zorgt ervoor dat bewoners geen mogelijkheden hebben voor laden en 

lossen of het gebruik maken van een (deel-)taxi. Ook wanneer er een klusbedrijf voor 

één van de woningen langs moet komen, is dit onmogelijk. Zelfs het bezorgen van 

post en/of pakketten is onmogelijk door het inrijverbod.  

Al deze beperkingen zorgen voor veel ongemak, problemen en ook nog eens voor 

hoge kosten wanneer bewoners ervoor kiezen om hun 'bezoek' (bestemmingsverkeer) 

in de parkeergarage te ontvangen. De bewoners geven aan dat zij nooit op de hoogte 

zijn gesteld van het inrijverbod en de parkeermogelijkheden toen zij de woningen 

betrokken.  

De SP-fractie is van mening dat dit ongemak voor onnodige problemen en kosten 

voor de bewoners zorgt.  

 

 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan u: 

1. Bent u op de hoogte van de problemen die er zijn ten aanzien van het 

inrijverbod bij de woontorens Brander en Stoker? Zo ja, is het college bereidt 

hiervoor een oplossing te zoeken en welke? Zo niet, waarom niet? 

2. Bent u het met de SP-fractie eens dat het inrijverbod bij de woontorens 

Brander en de Stoker een te rigide middel is in deze omgeving? Zo ja, kunt u 

aangeven waarom hier destijds toch voor gekozen is? Zo niet, welke 

alternatieven bestaan er? 

3. Bent u het met de SP-fractie eens dat de bewoners van de woontorens Brander 

en Stoker destijds op de hoogte hadden moeten worden gesteld van het 

inrijverbod en de parkeermogelijkheden? Zo ja, kunt u aangeven waarom dat 

niet is gebeurd? Zo niet, waarom niet?  


